



Save the Date for the Eastern National Championships
Réservez la date des Championnats de l'Est du Canada!



Photo: Racquetball Canada / Andre Forget

Plan to compete at the Eastern National Championships being hosted at Club de Racquetball Edouard Boyer in Valleyfield, Québec on January 15 and 16, 2022!

Racquetball Canada has been easing into a return to sport and we are excited to team up with host Stephen Leduc to offer players an excellent fun and competitive opportunity in eastern Canada. Club Edouard Boyer has played host to several national events in the past and we are pleased to return once again.

Registration will open six weeks prior to the tournament on Trackie and will be added to the Racquetball Canada Calendar of Events on our website. There will be several age and skill divisions offered so the tournament will offer something for everyone.

Thank you again to Stephen Leduc and Club Edouard Boyer for extending their hospitality. We are looking forward to a great weekend in Valleyfield in the New Year.

Please note that the event is subject to all local health restrictions.

Prévoyez de participer aux Championnats de l'Est du Canada qui auront lieu au club de Racquetball Édouard Boyer à Valleyfield, au Québec, les 15 et 16 janvier 2022.

Racquetball Canada a amorcé un retour au racquetball, et nous sommes heureux de faire équipe

avec l'hôte Stephen Leduc pour offrir aux joueurs une excellente occasion de s'amuser et de participer à des compétitions dans l'est du Canada. Le club Édouard Boyer a été l'hôte de plusieurs événements nationaux dans le passé et nous sommes heureux d'y revenir une fois de plus.

Les inscriptions seront ouvertes six semaines avant le tournoi sur Trackie et la compétition sera ajoutée au calendrier des événements de Racquetball Canada sur notre site Web. Il y aura plusieurs divisions d'âge et d'habiletés, de sorte que le tournoi offrira quelque chose à tout le monde.

Merci encore à Stephen Leduc et au club Édouard Boyer pour leur hospitalité. Nous avons hâte de passer une excellente fin de semaine à Valleyfield au début de la nouvelle année.

Veuillez noter que l'événement est soumis à toutes les restrictions sanitaires locales.

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada

**Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada**

Canada

Visit Our Website



Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue, Winnipeg, R3B 2Z6 Canada

[Unsubscribe info@sports-4murs.qc.ca](mailto:info@sports-4murs.qc.ca)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by communications@racquetballcanada.ca powered by



Try email marketing for free today!